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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin ţei extraordinare  a Consiliului Local al Municipiul ui Hunedoara din  

data de 13.11.2013 
 

 
Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul Crişan Ovidiu care a fost ales preşedinte 

de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.257/2013 adoptată prin 
votul deschis al majorităţii consilierilor locali în funcţie. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă 
este de 2 luni. 

 
D-nul Cri şan Ovidiu:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
 
“Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la această oră un număr 
de 17 consilieri. Lipsesc domnii consilieri: Cazan Florian, Voinea Claudiu, Takacs Aranka şi Aldea 
Ana Maria. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept:dl. viceprimar Bobouţanu Dan şi 
d-nul director juridic Spiridon Pantelimon care îl înlocuieşte pe  dl. secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

Ca invitaţi participă şefi de birouri şi servicii din cadrul primăriei Municipiului 
Hunedoara, precum şi presa locală. 

Domnul  viceprimar prezintă ordinea de zi. 
 

Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Propun suplimentarea ordinii de zi prin introducerea după punctul nr.4 al ordinii de zi, 

a următorului proiect de hotărâre:  

Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiţional la contractul de 
asociere nr.234/09.07.2013 încheiat între Municipiul Hunedoara şi S.C. Eco Sid S.R.L. Hunedoara.” 
 

D-nul Cri şan Ovidiu:  
„Supun la vot ordinea de zi suplimentată, care se aprobă în unanimitate. 
Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător. 
 
 Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 
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Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 
 

 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea rectificării bugetului centralizat al 
instituţiilor publice şi activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri proprii al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2013. 
               -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii,  la votarea 

articolelor şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-10 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.278/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării, din bugetul local al 
municipiului Hunedoara  a sumei de până la 80.000 lei în vederea sărbătoririi zilei de 1 Decembrie 
2013 – „Ziua Naţională a României”. 
               -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 

Dl. Artean Mircea:  
 „Sigur că Ziua Naţională trebuie să se sărbătorească aşa cum se cuvine, dar consider 

că suma care ni se propune în acest proiect de hotărâre, este astronomică pentru oraşul nostru, 
pentru situaţia financiară. Văzând alocarea pe activităţi, cred că s-ar impune un amendament ca 
suma de până la 80.000 lei să fie înlocuită cu suma de până la 40.000 lei, acesta este 
amendamentul propus de mine.” 
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Dl. Magaon Jane:  
„Vroiam să fac şi eu nişte afirmaţii, văzând devizul estimativ cu alocarea a acestor bani, 

sunt nişte sume mari la onorarii artişti, 35.000 lei, nu ştiu dacă e mult sau puţin, atâta timp cât nu 
avem artiştii, nu ştim cine vine să susţină aceste spectacole. Ni se cere să aprobăm o sumă, fără să 
cunoaştem anumite detalii, aici mă refer la al doile-a punct din devizul estimativ, onorarii artişti – 
35.000 lei. Punctul 3, evenimente publice şi promovare, steaguri mici şi afişe – suma de 5.000 lei, o 
sumă imensă. Recepţii, delegaţii înfrăţite şi aici s-ar putea să fie suma mare. Trebuie să ştim şi noi 
ce delegaţii vin, câţi invitaţi avem, în momentul de faţă, din ce cunosc eu, nu prea mai avem legături 
cu oraşe înfrăţite, decât cu Szombathely.” 
 

Dl. Ovidiu Cri şan:  
„Vreţi să faceţi vreun amendament?” 
 
Dl. Magaon Jane:  
„Nu vreau amendament. Vreau să ne lămurim, avem nişte sume cu nişte devize, fără să 

cunoaştem anumite detalii, să ştim ce aprobăm. Sunt de acord, dar până nu ştiu ce aprob şi nu 
cunosc toate amănuntele….. focuri şi artificii – 20.000 lei. Haideţi să fim realişti. Ne-ar interesa să 
vedem şi contractul cu firma care se face, să vedem cât e procentul, ar fi foarte interesant acest 
contract cu firma de focuri şi artificii de 20.000 lei, este o sumă colosală. Noi, oraşul Hunedoara, nu 
avem locuri de muncă şi aruncăm cu banii pe asemenea lucruri. 

Sunt de acord cu dl. Artean, cu amendamentul pe care l-a propus dânsul, dar totuşi ar fi 
bine să ni se dea nişte explicaţii pentru aceste sume.” 

 
Dl. Ovidiu Cri şan:  
„Le doriţi acum?” 
 
Dl. Magaon Jane:  
„La sfârşit, după ce vorbeşte toată lumea.” 
 
Dl. Ovidiu Cri şan:  
„Am văzut devizul estimativ, şi după părerea mea, ca şi organizare a acestui eveniment, 

aş propune suma de 50.000 lei. Problema e că există un amendament de 40.000 lei şi un 
amendament al meu pentru 50.000 lei. Cred  că e bine să facem un amendament de 45.000 lei, să 
fie la mijloc…” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
„De ce de fiecare dată se merge pe formularea de până la, acest lucru lasă loc de 

interpretare foarte mare. Stabiliţi o sumă fixă, nu de până la. Exemplu, este un limbaj juridic în care 
cumpărătorul are posibilitatea să plătească până la data de, sunt termeni stipulaţi în favoarea cuiva. 
Aici, în favoarea cui să facem? A primăriei? Lăsăm marjă de manevră? sau stabilim o sumă fixă, 
sau nu folosim termenul acesta de până la.” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. Ovidiu Cri şan:  
„Mi-a spus dl. director juridic Spiridon, că dacă trece amendamentul dl. consilier Artean, 

al meu va fi respins. Propun un amendament de sumă fixă de 45.000 lei, dacă trece amendamentul 
dl. consilier Artean, cade amendamentul meu.” 
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Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
„Vreau să fac nişte precizări. Modificarea sumei de până la 80.000 lei, se regăseşte în 

titlu hotărârii, în preambul şi în art.1. D-nule consilier Artean, dvs. aţi făcut amendament pentru 
art.1, doriţi să faceţi amendament pentru toate locurile unde se regăseşte suma de până la 
80.000?” 

 
Dl. Artean Mircea : 
„Da.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 

                 „..atunci formularea să fie la titlu hotărârii: aprobarea alocării, din bugetul local al 
municipiului Hunedoara  a sumei de până la 40.000 lei în vederea sărbătoririi zilei de 1 Decembrie 
2013 – „Ziua Naţională a României”. 

După aceea se transferă în preambul -Analizând Nota de fundamentare a Primarului 
Municipiului Hunedoara prin care se propune aprobarea alocării, din bugetul local al municipiului 
Hunedoara  a sumei de până la 40.000 lei în vederea sărbătoririi zilei de 1 Decembrie 2013 – „Ziua 
Naţională a României. 

Şi la art.1 - Aprobă alocarea, din bugetul local al municipiului Hunedoara a sumei de 
până la 40.000 lei în vederea sărbătoririi zilei de 1 Decembrie 2013 – „Ziua Naţională a României”. 
 

Dl. Artean Mircea : 
„Da, în toate locurile.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
„….atunci, să se supună la vot amendamentul dl. consilier Artean.” 
 
Dl. Costa Mircea : 
„Numai un pic, să vorbească d-na directoare economică.” 
 
Dna director economic Giurgiu Valentina : 
„În legătură cu suma de până la, şi de suma fixă. Suma de până la, înseamnă că suma 

cheltuită poate fi mai mică. Dacă suma este fixă, înseamnă că trebuie să cheltuim toată suma…” 
                  
Dl. Ovidiu Cri şan:  
„…deci te obligă să intri în toată suma 40.000 lei, dau un exemplu…” 
 
Dna Mornea Maria : 
„…atunci de ce mai facem rectificări bugetare, dacă ne obligă să cheltuim suma 

respectivă?” 
 
Dl. Ovidiu Cri şan:  
„…o întrebare, dacă se va cheltui 39.000 lei, cum se procedează cu suma rămasă?” 
 
 

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
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Dna Mornea Maria : 
„Are dreptate şi nu are dreptate, pentru că şi acum au luat banii cei 80.000 lei şi nu până 

la, au luat de la dobânzi, deci 80.000, nu am luat până la 80.000 lei….în momentul în care nu este 
utilizată suma respectivă, ea va fi economie bugetară şi se poate deporta în altă parte.” 

 
Dl. Ovidiu Cri şan:  
„Am înţeles d-na consilier.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
„Trebuie să ne gândim un pic ce votăm acum, sunt două amendamente. S-ar putea să 

pice amândouă, şi să rămână suma de 80.000. Deci trebuie să ne gândim, şi sfatul meu ar fi ca dl. 
Crişan care face parte din comisia mea, să îşi retragă amendamentul, sau dl. Artean. Să rămână un 
singur amendament, pentru că se împart voturile şi s-ar putea să pice şi proiectul de tot.” 
 

Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
„Dl. Magaon are dreptate. Propun un al treilea amendament de 45.000 lei, şi suntem între 

cele două sume pe care le-aţi propus.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
„În situaţia asta, vă rugăm să procedaţi la retragerea amendamentelor, pentru că nu 

putem să supunem la vot, supunem primul amendament la vot, ele se supun la vot  în ordine. Prin 
retragerea celorlalte amendamente avem posibilitatea ca amendamentul d-lui viceprimar să fie 
supus la vot.” 

 
Dl. Artean Mircea : 
„Este amendamentul meu cu până la 40.000 lei, amendamentul dl. consilier Crişan cu 

până la 45.000 şi mai faceţi şi dvs. un amendament cu 45.000 lei?” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
„Nu mai fac…” 
 
Dl. Artean Mircea : 
„Şi eu îl retrag…” 

 
Dl. Ovidiu Cri şan:  
„Atunci rămâne amendamentul meu, cu modificarea sumei de până la 45.000 lei, în titlu 

hotărârii, în preambul şi la art.1.” 
 
Se supune la vot amendamentul dl. consilier Crişan, care se aprobă în unanimitate. 
 
Dl. Magaon Jane : 

                 „Am cerut nişte lămuriri cu privire la devizul estimativ.” 
 

Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
                 „S-a modificat suma prin amendament şi se schimbă absolut tot aspectul, deci discuţia, 
eu cred că este lipsită de obiect, având în vedere amendamentul. Haideţi să trecem mai departe.” 
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Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii,  la votarea 
articolelor şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.279/2013 se aprob ă în unanimitate. 
  
 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind  acordul Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara pentru  închirierea, prin licitaţie publică, conform prevederilor legale, de către Spitalul 
Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara, a spaţiului  în suprafaţă de 224 mp din incinta corp 
monobloc A , aflat în administrarea acestuia şi în domeniul public al Municipiului Hunedoara. 
               -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
 
 

Dna Radu Carollina : 
„Este un proiect deosebit de îndrăzneţ pentru judeţul nostru şi pentru oraşul nostru. 

Este vorba de dorinţa noastră de a aduce la spitalul municipal din Hunedoara un aparat RMN de 
ultimă generaţie şi un aparat pentru investigaţii de osteoporoză. Beneficiarii acestui proiect, în 
primul rând sunt medicii care vor aduce un act medical de o calitate superioară, iar cei mai mulţi 
beneficiari sunt cetăţenii din acest municipiu şi cei din comunele arondate.  

Spitalul municipal din Hunedoara merită să aibă o astfel de bază materială care 
completează lanţul de aparatură de ultimă generaţie care s-a adus în spitalul din Hunedoara. Pe 
lângă acest aparat RMN se va aduce şi un aparat, care există doar la spitalul din Petroşani, un 
aparat care se testează gradul de osteoporoză. Această boală este o boală a vârstnicului şi nu 
numai, este o boală care afectează populaţia prin gradul mare de invaliditate şi prin gradul mare de 
decese. 

Ce vreau să subliniez, este faptul că RMN, pentru cei care ştiu, este o investigaţie 
care se adresează unor pacienţi care sunt mai vulnerabili, mă refer la gravide şi la copii începând 
de la vârstra zero. Ceea ce avem la momentul respectiv în spitalul din Hunedoara, respectiv CT nu 
se poate realiza la gravide şi la copii, pentru că este o investigaţie cu mare risc de iradiere.  

Dacă doriţi explicaţii legate de partea economică-financiară, avem aici pe colegul 
nostru din comitetul director. Vă mulţumesc pentru înţelegerea dvs., şi încă o dată sunt convinsă că 
realizaţi  importanţa unui astfel de demers, şi a acestui proiect îndrăzneţ, pe care comitetul director 
îl lansează, şi încă o dată este o provocare pentru cadrul medical al spitalului municipal din 
Hunedoara. Vă mulţumesc.” 
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Dl. Magaon Jane : 
„Mă bucur că se face aşa ceva în municipiul Hunedoara şi pentru locuitorii 

municipiului, dar aici văd hotărârea Consiliului Local nr. 50 din 2005, spune: poate atribui în 
folosinţă gratuită, sau poate închiria după caz, în condiţiile legii spaţii disponibile. De ce să mai 
facem licitaţie? Să-l dăm cu titlu gratuit. Eu zic că este un lucru în folosul comunităţii municipiului 
Hunedoara, şi aşa consider, făcând acest lucru pentru municipiul Hunedoara şi pentru cetăţeni, să 
se dea în folosinţă gratuită, dacă se poate. Dacă nu se poate, dacă nu este legal, eu sunt de acord 
să se respecte legea.” 
 

Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Nu este legal.” 
 
Dl. Magaon Jane : 

                     „…atunci trebuia să se scoată din raport acest lucru, poate ar trebui în folosinţă 
gratuită, din moment ce apare în raport, apar discuţii…” 
 

Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
                     „…formularea este din contractul de administrare, dl. consilier.” 
 

Dl. Magaon Jane : 
                     „….mă iertaţi, dar din moment ce scrie că se poate atribui în folosinţă gratuită, sau se 
poate închiria după caz…” 
 

Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
                     „…folosinţa gratuită se poate acorda la asociaţii, fundaţii, dar nu la societăţi 
comerciale, la agenţi economici. Este vorba de o activitate pur comercială, care realizează profit, 
deci noi nu putem să dăm gratuit în asemenea situaţie, pentru că nu avem cadru legal. Clădirea 
face parte din domeniul public al municipiului Hunedoara şi ea se poate valorifica numai în condiţiile 
legii, de aceea este prevăzută licitaţia publică în vederea închirierii.” 
 

D-na Fărcaş Bianca : 
„Dar există anumite spaţii care sunt închiriate cu titlu gratuit, conform legii sănătăţii, 

cum sunt cele destinate DSP-ului ….prin contract de comodat…” 
 
Dl. Artean Mircea : 
„Eu aş fi un pic mai realist, aş coborî din sfere înalte cu picioarele pe pământ, şi, 

proiectul acesta îndrăzneţ e doar o hotărâre de închiriere, nu e aşa mare îndrăzneală să faci aşa 
ceva, mai ales că mai există unul din 2007, care nu s-a pus în aplicare.  

Este util, este foarte bun pentru cetăţenii oraşului, este o firmă privată care face profit 
şi nu cred că este în folosul cetăţenilor, pentru că cetăţenii plătesc cei care nu mai apucă să prindă 
rând la contractul cu Casa de Asigurări, deci să nu plângem pe umerii respectivului.  

Ce vreau să concretizez, cred că este nevoie ca în proiectul nostru, în hotărârea pe 
care o vom da, să stabilim preţul minim de începere a licitaţiei…” 

 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„…doriţi amendament?” 
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Dl. Artean Mircea : 
„…dacă aş şti care este preţul corect, ceva similar, să avem un termen de comparaţie, 

dar aşa nu pot să mă arunc cu cifre. Aş dori ca în proiectul de hotărâre, la final să fie prevăzut într-
un articol separat, sau în cuprinsul unui articol, preţul minim de pornire a licitaţiei.” 

 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„…deci dvs., dl. consilier, doriţi ca preţul minim de pornire a licitaţiei să fie stabilit de 

către Consiliul local…” 
 
Dl. Artean Mircea : 
„Da, şi ce doresc să aveţi în vedere, cei care veţi propune o cifră, să ştiţi că acest lucru 

este o activitate comercială, este o firmă, o societate cu răspundere limitată care desfăşoară 
activitate comercială. Amplasarea în spitalul din Hunedoara, din punctul de vedere a acestei 
activităţi, este zonă zero, pentru că nu este nevoie ca un pacient să se ducă câteva străzi mai 
departe…să zicem că mai vine o firmă cu un RMN, dar este problema de vad…..deci să fie corect 
preţul.” 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 

                     „Solicitarea care s-a făcut din partea conducerii Spitalului municipal din Hunedoara, se 
referă la acordul în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei. Noi nu putem să intrăm peste 
atribuţiile consiliului de administraţie şi a conducerii executive de acolo, pentru că dânşii în baza 
unei documentaţii vor proceda la stabilirea tarifului, iar licitaţia prin însăşi menirea ei, este să ducă 
la un tarif cât mai bun, să se valorifice în condiţii superioare, în interesul instituţiei ca atare.  

Având în vedere că există o subordonare dublă administrativă şi respectiv pe linia 
dânşilor profesională, noi nu putem decât să dăm cu privire la acest punct, acordul nostru în calitate 
de administrator consiliu local, în baza art. 36 din Legea nr.215/2001, care zice: administrează, iar 
noi la rândul nostru am dat mai departe administrarea spitalului către această conducere. Noi nu 
putem da decât un acord de principiu, un acord în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei de 
acolo. Dânşii îşi vor organiza licitaţia cu privire la spaţiu, la sumele respectiva şi la tarife, noi numai 
cu privire la acest spaţiu trebuie să dăm un acord.” 
 

Dl. Artean Mircea : 
„Să înţeleg că este ilegal să stabilim un preţ, noi ca şi consiliu local.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
„Noi ne-am pronunţat pe cererea dânşilor…” 
 
Dl. Artean Mircea : 
„..este ilegal, ca noi să stabilim un preţ de pornire?” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
„…până nu studiez acest aspect, nu vă pot da un răspuns.” 
 
Dl. Artean Mircea : 
„Vă rog să studiaţi, pentru că…..” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
„…vă vom da un răspuns în scris…” 
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Dl. Artean Mircea : 
„…. orice fel de hotărâri pe care le-am aprobat, când dădeam în chirie un spaţiu, 

stabileam şi un preţ de pornire…” 
 

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  

 
D-na Fărcaş Bianca : 
„Eu vreau să subliniez faptul că acest proiect, este un vis mai vechi, cum aţi subliniat 

şi dvs., din 2007, şi departe de orice conotaţii politice vreau să felicit actuala conducere a spitalului 
municipal, pentru că a avut iniţiativa acestui proiect, pentru că, să subliniez un pic, ca să fim şi din 
punct de vedere a activităţii medicale în concordanţă cu piaţa, să poţi să desfăşori anumite activităţi 
medicale în cadrul spitalului, trebuie să prestezi anumite servicii medicale, ai nevoie de investigaţii 
suplimentare, iar aceste aparte nu fac altceva decât să întregească pachetul de servicii pe care le 
poate oferi spitalul municipal din Hunedoara în vederea unor servicii cu calitate cât mai mare a 
serviciilor.” 

 
Dl. Muzsic Robert : 
„Şi eu vreau să felicit actuala conducere a spitalului pentru această iniţiativă, şi pentru 

că negocierile au început mai de mult. Aducerea acestui RMN în Hunedoara, este un plus pentru 
noi, un plus mare. Au fost discuţii din 2007 cu aducerea unui RMN, în cele din urmă nu s-a adus la 
Hunedoara ci s-a adus la Deva, nu vrem să intrăm în detalii de ce nu s-a adus. 

 Vreau să vă spun că această firmă privată care aduce acest RMN, investeşte 2 
milioane de euro în aceste aparate şi în ceea ce face. Eu zic că este un lucru foarte bun ceea ce se 
face în momentul de faţă la noi la Hunedoara, mai ales că beneficiarii sunt cetăţenii. Pe lângă faptul 
că sunt beneficiari cetăţenii, spitalul, exact cum spunea şi d-na doctor, în contractul cu Casa de 
Asigurări, în viitor, va avea un beneficiu.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„…numai să aibă şi spitalul un avantaj…” 

 
Dl. Muzsic Robert : 
„…şi spitalul va avea. Zic că este un lucru bun ce se întâmplă în momentul de faţă, şi 

este foarte bine că actuala conducere a reuşit să aducă această firmă care să facă această 
investiţie. Chiar dacă este o firmă privată, aşa cum spuneaţi dvs. dl. doctor, are un profit, dar este 
un beneficiu important până la urmă…” 

 
Dl. Artean Mircea : 
„…toată lumea care desfăşoară activitate medicală în oraşul acesta, o desfăşoară în 

beneficiul cetăţeanului până la urmă. Fiecare investim, unul mai puţin altul mai mult, toată lumea 
investim. Nu am nimic împotrivă, sunt de acord, apreciez lucrul acesta, doar că insist, dacă este 
legal, să stabilim preţul minim pe mp.” 

 
Dl. Muzsic Robert : 
„…aici nu vă pot da eu un răspuns, dar este corect ce spuneţi dvs.” 
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Dl. Artean Mircea : 
„Aş dori, înainte de a se trece la vot, să mi se dea un răspuns, să ştiu cum votez, 

pentru că după părerea mea, cred că ar trebui să introducem în proiectul de hotărâre un preţ pe mp, 
de pornire a licitaţiei.” 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
„…pentru spaţiile aparţinând…” 
 
Dl. Ştefan Nicu şor:  
„…din experienţă, s-au mai făcut licitaţii de genul acesta, vă spun că licitaţia o 

organizează spitalul şi de obicei se solicită prezenţa unei persoane din interiorul primăriei în comisia 
de licitaţie.” 

 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan:  
„Toate licitaţiile la spital se fac doar la spital, până acum toate s-au făcut la spital, nu?” 
 
Dl. Ştefan Nicu şor:  
„… ori s-a făcut licitaţia exclusiv de către primărie şi atunci primăria a stabilit tarifele şi 

absolut toate detaliile din caietul de sarcini, nu au fost cazuri la spital, vă spun la general. La spital, 
până acum din experienţa pe care o avem şi din dosarele care sunt, toate licitaţiile au fost 
organizate cu aprobarea Consiliului local de către spital, bine înţeles, şi prin prezenţa unui membru 
din primărie sau din Consiliu local în comisia de licitaţie.” 

 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan:  
„Este similar cu licitaţiile de la şcoli, şcolile au tot felul de spaţii, garaje, clădiri, noi le 

dăm acordul de principiu de a scoate spaţiul la licitaţie, iar dânşii prin consiliul de administraţie din 
care fac parte şi consilierii locali, stabilesc preţul. În nici un caz nu poate fi mai mic decât cel pe care 
l-a aprobat Consiliul local prin hotărâre de consiliu, pentru spaţiile care aparţin primăriei 
Hunedoara.” 
 

Dl. Artean Mircea : 
„Şi cât este acel preţ?” 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan:  
„Există o hotărâre de consiliu…o să fie adusă ca să vedem exact preţul.” 
 
D-na Mornea Maria:  
„Haideţi să mandatăm consiliul de administraţie de la spital, ca în momentul în care au 

caietul de sarcini, să ni se pună la dispoziţie şi nouă, să vedem cum au stabilit în caietul de sarcini. 
Nu neapărat preţul de pornire este important, ci avantajele pe care poate să le asigure spitalului, 
acest proiect. 

 Poate să fie chiria de 10 lei pe mp, dau un exemplu, dar în pachetul de servicii pe 
care îl asigură această firmă pentru bolnavii internaţi în spital, să nu se taxeze cu 800 de lei, ci cu 
600 de lei, dau un exemplu.” 
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Dl. Ştefan Nicu şor:  
„Sigur că noi suntem pregătiţi pentru o astfel de licitaţie şi deja am avut o astfel de 

discuţie în comitetul director şi suntem pregătiţi cu anumite condiţii pe care să le impunem. Asta o 
să şi spun, dacă este cazul acum. În primul rând, în afara tarifului care va fi stabilit ulterior, noi ne 
gândim ca firma care va câştiga licitaţia, să pună la dispoziţia pacienţilor internaţi în spitalul nostru, 
un anumit număr de investigaţii gratuite, vom stabili câte vor fi….” 

 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„…pe lângă chirie…” 
 
Dl. Ştefan Nicu şor:  
„…pe lângă chirie, desigur. Pentru ceilalţi pacienţi internaţi în spitalul nostru, spitalul va 

achita investigaţiile pentru că ei sunt internaţi, cum se practică şi acum, ei sunt internaţi şi au dreptul 
la gratuitate şi atunci achităm noi, practic toată investigaţiile, iar spitalul primeşte decontarea de la  
Casa de Sănătate.  

A treia condiţie ar fi ca toată investiţia care se va face în acel spaţiu, pentru că acel 
spaţiu nu se poate da în folosinţă, toată investiţia o va face câştigătorul licitaţiei. A patra condiţie, 
ţinând cont şi de locurile de muncă, pentru că este o mare problemă cu locurile de muncă în 
Hunedoara, vom pune condiţia ca toţi angajaţii să fie din municipiul Hunedoara. Acestea sunt 
condiţiile la care ne-am gândit în primă fază.” 

 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„Pe cât timp se va încheia contractul?” 
 
Dl. Ştefan Nicu şor:  
„La asta nu ne-am gândit. Fiind o investiţie destul de mare din punct de vedere 

financiar, o investiţie de acest gen trebuie şi amortizată şi probabil se va face într-un timp lung 
…probabil că va fi pe 5 ani 10 ani.” 

 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„Care este valoare estimativă a investiţiei…?” 
 
Dl. Ştefan Nicu şor:  
„…noi ne-am interesat, pentru că am vrut iniţial să aducem noi un RMN, investiţia este 

de peste 1 milion jumătate de euro spre 2 milioane de euro, pe care noi la spital nu ni-i permitem. 
De aceea am recurs la această soluţie de a închiria, vine investitorul cu dotările şi noi o să încasăm 
nişte bani din chirie.” 

 
Dl. Artean Mircea : 
„Nu sunt împotriva aducerii acestui RMN, singurul lucru pe care l-am solicitat este 

preţul de pornire al licitaţiei…” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
„Nu putem stabili pentru spital, dar am să vă dau răspuns pentru spaţii similare. În 

hotărârea consiliului local nr.293/2012, care se aplică în anul 2013, deci este actuală, o situaţie 
similară o constituie anexa nr. 5 la punctul 12, apare: spaţii folosite pentru cabinete, farmacii – 15 lei 
este în zona A, 13 lei în zona B şi 10 lei în zona C şi D.” 
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Dl. Artean Mircea : 
„Asta era ideea, să nu scadă sub acest preţ, în nici un caz.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
„Această hotărâre nu se aplică la spaţiile de la spital.” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. Bucale ţ Marian : 
„Sunt de acord cu acest proiect. Dacă îmi daţi voie o să vă explic ce se va întâmpla. 

Vom monta acest aparat, personalul din spital o să îndrume pacienţii să se ducă la acel aparat că 
este mai bun, dar să nu uităm că hunedorenii nu au bani……să avem grijă la stabilirea tarifelor şi să 
nu uităm că mai este unul similar, desigur că acesta este mai performant……….” 

 
D-na Radu Carollina : 
„În acest moment toţi pacienţii internaţi care au nevoie de RMN indiferent de secţie, 

Casa ne precizează ce pacient are dreptul la RMN decontat de către Casă, pacienţii internaţi în 
spital din oncologie, cardiologie, oriunde este nevoie de RMN, sunt internaţi în spital şi RMN-ul nu îl 
plătesc ei, îl plăteşte spitalul.  

RMN –ul este o investigaţie decontată în sistem de ambulatoriu, pacienţii asiguraţi 
sunt beneficiarii unei investigaţii RMN decontată de către  Casa de Asigurări, pacienţii plătesc doar 
dacă este cazul, ……cei din ambulatoriu plătesc pentru coplată, dar cei internaţi nu plătesc nimic.” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii,  la votarea 
articolelor şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.280/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
 

La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2013. 
             -   d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
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Dna Mornea Maria : 
„Problema este următoarea. Din nou avem la plată facturi restante, avem pentru zone 

verzi 407 mii lei, pentru dezinsecţie şi deratizare 353 mii lei, sau utilizare stradală 477 mii lei, 
acestea în mare sunt rectificările în plus la buget. La buget, în afară de suplimentarea la salariul de 
bază, sunt alte salarii, vă citesc exact ce spune. Alte drepturi salariale în bani, sunt 210 mii, din 
discuţiile pe care le-am avut cu doamnele de la contabilitate mi s-a spus că aceste alte drepturi 
salariale, sunt concediile medicale, ar mai fi hotărârile judecătoreşti, dar eu pun întrebarea, 
hotărârile judecătoreşti nu au fost prinse o dată? De ce avem nevoie de această suplimentare dacă 
reprezintă  aproape o treime din suma aprobată, din suplimentarea care este.  

Din nou această problemă, dezinsecţie, deratizare, hai să zicem că zone verzi, 
salubrizare şi aşa mai departe, dar dezinsecţie, deratizare, 353 de mii lei, deci 3 miliarde jumătate 
de lei vechi….şi acum în luna octombrie. Nu puteau să angajeze aceste cheltuieli dacă nu erau 
făcute.  

Încă o întrebare, în momentul în care s-a încheiat contractul pentru deratizare….suma 
de 353 mii lei pentru deratizare în Hunedoara?... în luna noiembrie?” 

 
Dl. Magaon Jane : 
„…şi ce s-a făcut?”  
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan:  
„D-na directoare, să ne spuneţi când a fost făcut acest contract, în ce an şi de ce sunt 

facturile aşa de mari?” 
 

Dna Mornea Maria : 
                     „…şi suplimentarea de ce se face acuma?” 
 

Dl. Bucale ţ Marian:  
„…şi fizic, unde s-a făcut.” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

   Dna director economic Giurgiu Valentina : 
                   „Sunt stabilite nişte prestări servicii în contract, contractul are o valoare mult mai mare, 
de ce e aşa de mare? Pentru că este tot domeniul mare, vorbim de tot ce înseamnă blocuri, spaţii 
verzi…” 
 

Dl. Bucale ţ Marian : 
„…unde s-a făcut deratizarea? În oraş, unde s-a făcut deratizarea? Să ni se spună un 

bloc, un parc…” 
 

Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan:  
                     „…să faceţi o informare către direcţia tehnică, cu devizul pe aceste lucrări, perioada şi 
în ce zonă a oraşului, cu răspuns către dl. consilier Bucaleţ.” 
 

Dna Mornea Maria : 
                     „…numai un pic, aceasta este suplimentarea…” 
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Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  

 
D-nul Cri şan Ovidiu:  

                      „Dacă nu mai sunt întrebări, să trecem mai departe…” 
 

Dna Mornea Maria : 
                     „…d-nule preşedinte, eu am spus această întrebare şi nu sunt de acord şi vă rog 
frumos să îl luaţi ca şi amendament, ca această sumă, deocamdată să nu se redistribuie la acest 
capitol, aceasta este propunerea mea…” 
 

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan:  
                     „Dvs. ce vreţi să spuneţi, să nu-i plătim facturile?...” 
 

D-nul Cri şan Ovidiu:  
                      „…să-l blocăm până la următoarea şedinţă?...” 
 

Dl. Bucale ţ Marian : 
                     „…să ni se prezinte să vedem, să facem o analiză.” 
 

Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan:  
                     „…acest prestator a făcut un serviciu, el a dat o situaţie de lucrări, au fost verificate, se 
face o rectificare, se prinde suma ……ce vreţi? Să nu plătim facturile? Putem să facem aşa ceva, 
vă întreb?” 
 

Dna Mornea Maria : 
                     „D-nule viceprimar, problema se pune în felul următor, de ce am făcut această lucrare 
dacă noi nu am avut resursele, aveam voie să facem aşa ceva?” 
 

Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan:  
                     „…nici odată nu o să avem resursele, şi de aceea se fac rectificări…” 
 

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

D-nul Cri şan Ovidiu:  
                      „Suma de 353 mii lei, este suma pentru o lună de zile?” 
 

    Dna director economic Giurgiu Valentina : 
                     „Suma prinsă până acum este de 220 de mii pe tot anul, dar contractul … suma este 
mult mai mare de 800 de mii…..” 
 

D-nul Cri şan Ovidiu:  
                      „… 800 de mii de lei pe an, pentru deratizare…” 
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    Dna director economic Giurgiu Valentina : 
                     „…noi nu depăşim suma prevăzută în contract…” 
 

D-nul Cri şan Ovidiu:  
                      „D-nule director, putem să considerăm scoaterea acestei sume, ca şi amendament?” 
 

Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
                      „Nu se poate, pentru că trebuie văzut ce se întâmplă cu toată rectificarea, se 
dezechilibrează….nu putem plăti profesorii.” 
 

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

Dl. Rusu Constantin : 
„….numai puţin, ne puneţi pe masă, la şedinţele de îndată, care ar trebui să cuprindă 

proiecte care nu suportă amânare, ne puneţi proiecte care ar trebui să fie puse lejer pentru şedinţa 
ordinară. De ce faceţi lucrul acesta? Vă bazaţi pe faptul că nu putem să ne documentăm, nu avem 
timpul necesar. De ce le supuneţi votului şedinţei de îndată, aveaţi şedinţa la sfârşit, puteaţi să 
puneţi rectificarea de buget atunci. Nu avem timp să vedem actele care fundamentează hotărârile, 
şi venim şi discutăm aici în termeni, dacă nu se face…. Păi încălcăm legea, sub pretextul că trebuie 
să facem totuşi chestiunile acestea?” 
 

Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan:  
                     „D-na Popa Anişoara, vă rog să ne explicaţi de ce sunt introduse în regim de şedinţă 
extraordinară, aceste două proiecte, respectiv, punctul 1 şi punctul 4…” 
 

Dl. Rusu Constantin : 
„…. şi ultimul, cu contractul de asociere, cu Eco Sid-ul…” 
 
D-na Popa Ani şoara : 
„…s-a alocat o anumită sumă pentru plata salariilor, prin urmare a trebuit să reducem 

nivelul cheltuielilor de personal la aparatul propriu, la aparatul de specialitate al primarului, ca să 
putem aloca sumele pentru învăţământ. Am făcut economie la salariile aparatului propriu al 
primarului şi le-am pus pe cheltuieli materiale, unde am avut nevoie, pentru deratizare, pentru 
iluminatul public, pentru facturi restante de utilităţi…” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„D-na Popa, dl. consilier v-a pus o întrebare, care este motivul pentru care aţi pus pe 

ordinea de zi la şedinţa extraordinară ci nu aţi lăsat până la şedinţa ordinară de la sfârşitul lunii?” 
 

D-na Popa Ani şoara : 
„…a trebuit să suplimentăm bugetul local pentru că am primit nişte sume de le 

Ministerul de Finanţe, şi ca să ne încadrăm în nivelul maxim al cheltuielilor de personal, a trebuit să 
reducem de la nivelul cheltuielilor de personal al primăriei…” 
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Dl. Bucale ţ Marian : 
„Nu renunţ, pentru şedinţa ordinară următoare, să avem un raport care să cuprindă: 

data când s-a făcut deratizarea, zona unde s-a făcut deratizarea şi cine a confirmat lucrarea, 
persoana. Să ni se prezinte un raport, să vedem şi noi. Eu nu am văzut în Hunedoara de 6 luni de 
zile pe cineva cu deratizarea, poate că se face noaptea, face din avion… 

Atenţie şi cu energia electrică, mare atenţie, în hunedoreanul de săptămâna trecută, 
scrie că la data respectivă când au fost făcute lucrările în Parcul Industrial, respectiv 
transformatorul, cablajele şi tot, nu au fost executate, au fost plătite…. Persoanele sunt în primărie, 
nu primarii, că primarii vin şi pleacă, persoanele sunt în primărie, nu aş vrea să cer o anchetă să 
vedem cum s-au plătit acele lucrări, unde sunt banii şi aşa mai departe. A fost nevoie de un nou 
transformator, de cablaje, de încă 8 miliarde, de încă un parc de maşini, care nu are ce căuta într-
un parc industrial, pentru că este făcut pentru crearea locurilor de muncă şi mai multe, haideţi să fim 
serioşi.” 
 

Dl. Cri şan Ovidiu : 
                     „Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii….”  

 
D-na Mornea Maria : 
„Numai un pic, am cerut un amendament, s-au nu…….” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„Am înţeles că nu se poate…” 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Nu aţi cerut un amendament…” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„…ba a cerut…” 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„…atunci de ce supuneţi la vot titlul hotărârii? Amendamentul se votează înainte de a 

vota titlul hotărârii.” 
 
D-na Mornea Maria : 
„Numai două secunde…” 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„…am înţeles că răspunsul este legat de interpelarea d-lui consilier Bucaleţ, prin care 

trebuie să arătăm contractul, prin care să arătăm situaţia de lucrări, să vedem cine a semnat 
recepţia şi de ce este factura atât, nu ?” 

 
D-na Mornea Maria : 
„A-ţi putea măcar să mă întrebaţi dacă îmi retrag s-au nu amendamentul, că eu am 

zis.” 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Doamnă, ca să-l faceţi, trebuie să îl şi formulaţi.” 
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D-na Mornea Maria : 
„L-am formulat. Am spus că, nu se aprobă această alocare bugetară suplimentară, 

pentru lucrarea respectivă.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„D-na directoare, este legal să reducem această valoare?” 
 

    Dna director economic Giurgiu Valentina : 
„Nu se pune problema de legalitate, dacă se modifică ceva în buget, va fi dat tot peste 

cap, nu înţeleg care este problema. Această sumă poate să rămână alocată la acest capitol…” 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„…şi să se plătească doar după ce se clarifică…” 
 
Dna director economic Giurgiu Valentina : 
„…nu este un capitol separat DDChim, se poate aştepta…” 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„…nu este obligatoriu să fie plătit mâine…” 
 
Dl. Artean Mircea : 
„Este în regulă şi d-na directoare are dreptate, dar suntem la bunăvoinţa cuiva care 

plăteşte s-au nu, în momentul în care are ok de plată, pentru că în momentul în care este aprobat 
bugetul, poate să plătească, ce garanţie mai avem că la sfârşitul lunii mai primim raportul…” 

 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„…este obligatoriu să-l primiţi…” 
 
Dl. Artean Mircea : 
„…şi banii să se dea după ce primim raportul…” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„Haideţi să votăm, şi la sfârşitul lunii…” 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„…până la sfârşitul lunii să nu se facă plata, doar după ce aceste materiale sunt 

prezentate consilierilor locali…” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„D-na consilier Mornea, vă retrageţi amendamentul?” 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„…nu mai facem amendament…” 
 
D-na Mornea Maria : 
„Dl. Bobouţanu, spune clar, nu mai fac amendament.” 
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Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Doamnă, vi s-a explicat mai înainte… şi dl. consilier Artean a mai explicat o dată că 

se dă peste cap bugetul, şi vi s-a explicat că factura aceea nu se va plăti, până ce nu primim 
raportul cerut de dl. consilier Bucaleţ.” 

 
Dl. Artean Mircea : 
„Nu putem introduce un articol suplimentar, care să spună că plata se va face după ce 

primim raportul?” 
 

Dl. Cri şan Ovidiu : 
„Nu putem…” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

Dl. Bucale ţ Marian : 
„Să avem în vedere ce a spus dl. consilier Rusu, să nu mai venim cu lucruri sensibile 

la şedinţele extraordinare, ca să avem timp să le studiem…” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Mai am o rugăminte, în momentul în care vorbeşte un om de specialitate, care este şi 

consilier, darde specialitate… haideţi să-l ascultăm, să nu mai aruncăm vorbele să-i spunem că i s-
a explicat de 5 ori, de aceea spune, că este expert contabil şi ştie ce vorbeşte.” 

 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„Dna consilier Mornea vă retrageţi amendamentul?” 
 
D-na Mornea Maria : 
„Da.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„Înainte de a trece la votarea hotărârii, vă rugăm ca la şedinţa următoare să avem acel 

raport pentru domnii consilieri, cu privire de dezinsecţie DDChim, ca să nu mai fie probleme.” 
 
D-na Mornea Maria : 
„Două cuvinte şi am terminat. Am rugat de atâtea ori să nu mai fie: nu alte, nu despre, 

nu până la, explicaţia să fie foarte clară şi în momentul în care nota de fundamentare, raportul care 
zice conform referatelor anexate, ar trebui să vedem şi noi acele referate anexate, măcar la comisii 
să vedem acele referate ale bugetului, că nu vorbesc despre altceva.” 

 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„Direcţia economică, să ţineţi cont de acest lucru.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii,  la votarea 

articolelor şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.281/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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PAUZĂ 10 MINUTE 
 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiţional la 
contractul de asociere nr.234/09.07.2013 încheiat între Municipiul Hunedoara şi S.C. Eco Sid S.R.L. 
Hunedoara 
               -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 

Dl. Rusu Constantin : 
„Am aprobat un contract de asociere în 9 iulie 2013, prin actul acesta modificăm 

contractul iniţial în sensul în care primăria municipiului Hunedoara are numai obligaţii şi Eco Sid-ul 
are numai drepturi. Iertaţi-mă ajungem să aducem de acasă, eu aduc 3 perechi de patine. Noi 
montăm patinoarul, noi asigurăm patine, ca până la urmă Eco Sid-ul să încaseze toate drepturile ce 
decurg din acest contract, iar patinoarul tot noi îl instalăm…. iertaţi-mă dar suntem neatenţi…” 
 

Dl. Cri şan Ovidiu : 
„Doriţi un amendament în acest sens?” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Nu. Din punctul meu de vedere o să votez împotriva acestui proiect, pentru că nu mi 

se pare normal, nu mi se pare comercial, nu mi se pare un act adiţional normal din punct de vedere 
al drepturilor comerciale. Puteam să facem un contract de sponsorizare, sponsorizăm Eco Sid-ul şi 
gata.” 

 
D-na Mornea Maria : 
„Eu am următoarea problemă. În afară de faptul că Eco Sid-ul nu face nimic, decât 

logistica, să vireze către bugetul local 10% din veniturile rezultate din exploatarea tuturor activităţilor 
şi evenimentelor desfăşurate  pe platforma Stadionului Michael Klein Hunedoara cu excepţia 
patinoarului, păi despre ce discutăm? Avem obligaţii, dar din veniturile de la patinoar nu ne revine 
nimic?” 

 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„Vă referiţi la litera k?” 
 
D-na Mornea Maria : 
„Da, la art.3 lit. k…” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„Doriţi un amendament, d-na consilier?” 
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 D-na Mornea Maria : 
„Pe de o parte, vreau să precizez un lucru. Normal mi se părea, ca aceste activităţi 

desfăşurate de către Eco Sid, în care suntem implicaţi şi noi dăm nişte sume, evidenţa acestora să 
se facă pe centre de profit inclusiv pe acest patinoar, dacă noi venim şi dăm toţi banii. Atunci am şti 
exact care este beneficiul realizat în această activitate. Vin şi întreb, aceste cheltuieli cu instalarea 
platformei, aceste investiţii pe care le face primăria, cum le recuperăm, de unde? Pentru că dacă 
bine îmi aduc aminte, Eco Sid-ul are ca şi parteneri, asociaţi, primăria, Pestişul Mic şi aşa mai 
departe, mai sunt încă câţiva ca şi asociaţi participanţi la Eco Sid. În situaţia asta, practic noi 
încălcăm o prevedere, adică avansăm nişte sume către Eco Sid ca şi asociaţi ai lui, fără nici un fel 
de contract….” 

 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„Doriţi un amendament, d-na consilier?” 
 
D-na Mornea Maria : 
„Sunt prea multe amendamente, eu votez împotrivă, şi urmează să discutăm, eventual 

la şedinţa ordinară de la sfârşitul lunii, unde să ne facem lecţiile mai bine.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Două precizări, dacă îmi permiteţi. Insistaţi pe faptul de a face amendamente. Ni s-a 

dat cuvântul, avem dreptul de a lua cuvântul pur şi simplu, şi de a atrage atenţia asupra unor 
aspecte, nu suntem obligaţi să formulăm amendamente.  

Doi, este exemplu de proiect de hotărâre care ni se pune pe masă, care poate fi foarte 
bine inclus într-o şedinţă ordinară, suntem nevoiţi să ne pronunţăm la ora aceasta, fără să fi avut 
actele înainte, să ne pronunţăm rapid, în viteză. Putea forte bine să fie pus pentru şedinţa ordinară. 
Nu înţeleg de ce ni se pune aşa ceva pe masă. De ce? Care este urgenţa, înţeleg rectificarea de 
buget să fie urgentă, dar acest proiect necesită urgenţa? Nu putea aştepta până la sfârşitul lunii, să 
ne putem documenta, discutam cu comisiile?” 

 
D-na Lasc ău Liliana:  
„S-a vrut să se dea drumul la patinoar cu data de 1 decembrie, cum a fost şi anul 

trecut, odată cu ziua naţională să se dea drumul la toată zona aceea cu căsuţe, inclusiv cu 
patinoarul. Dacă era în şedinţa ordinară în 29 noiembrie, nu mai era timpul necesar de a se încheia 
un contract de închiriere şi de aducere a patinoarului şi a se putea da drumul.” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
„Patinoarul, dacă nu mă înşel eu, dacă ţin bine minte de anul trecut, e cam acelaşi 

patinoar ca şi obiect material. L-am închiriat odată, îl mai închiriem şi anul acesta, dăm banii, şi ne 
rămâne după aceea cu titlu gratuit, păi nu mai avem ce contract să încheiem, este încheiat…” 

 
D-na Lasc ău Liliana:  
„…este încheiat pe anul trecut, până în 28.02.2013…” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„…am înţeles, actul adiţional se poate încheia în 5 minute…” 
 
D-na Lasc ău Liliana:  
„…trebuie încheiat din nou actul adiţional, pentru închirierea patinoarului.” 
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Dl. Rusu Constantin : 
„…nu durează mai mult de 5 minute, din moment ce noi aprobăm…” 
 
D-na Lasc ău Liliana:  
„…şi transportarea, montarea durează…” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„…să se lucreze şi noaptea, dacă vrea să-l ia.” 
 
D-na Lasc ău Liliana:  
„…nu este timp, în 29, 30 este ultima zi a lunii şi 1 decembrie este a doua zi…deci nu 

este timp.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Urgenţa vine din montarea patinoarului. Anul trecut s-a lucrat zi şi noapte la 

producerea gheţii şi a durat 5 zile şi 3 zile a durat instalarea…” 
 

Dl. Rusu Constantin : 
„…atunci trebuia să introduceţi proiectul în şedinţa ordinară din luna octombrie, atunci 

aveaţi mai mult timp…” 
 
Dl. Mureşan Vasile : 
„Este un serviciu pe care îl facem copiilor şi tinerilor, asta trebuie să avem în vedere. 

Nu este un câştig, practic este o subvenţionare mascată a primăriei…” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„…aveţi dreptate, şi nu este singurul. Problema pe care o pun eu este, de ce acum? 

De ce aşa de urgent, de ce nu se aduce la timp?” 
 
Dl. Mureşan Vasile : 
„Eu ţin minte când am discutat contractul de asociere, a fost un fel de negociere, de 

balanţ, şi dl. primar a spus să pună cu excepţia patinoarului, suma aceea de 10%, şi noi am fost de 
acord…” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
„…dar suportau ei cheltuielile, acum le suportăm noi pe toate, de acord şi cu asta, de 

ce apelăm la modalitatea această de şedinţă de îndată, cu asta nu sunt de acord. Eu sunt de acord 
că este necesar, dar…” 

 
Dl. Mureşan Vasile : 
„…este vorba de sănătatea copiilor…” 

 
D-na Mornea Maria : 
„Aveţi perfectă dreptate. Cei care vin la patinoar, vor patina gratuit? Haideţi, să 

patineze gratuit…” 
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D-na Lasc ău Liliana:  
„…banii care se strâng din bilete, Eco Sid-ul trebuie să ducă înapoi patinoarul, 

transportul îl face Eco Sid-ul, aşa a făcut şi anul trecut. Noi nu am suportat transportul, şi mai sunt 
salariaţii de la patinoar care sunt ai Eco Sid-ului.” 

 
Dl. Bucale ţ Marian : 
„Am o mare rugăminte, ca Eco Sid-ul, să fie singura intervenţie pe care o mai facem 

pentru Eco Sid, pentru că tot acordând facilităţi, vine cineva şi ne întreabă…. Acest Eco Sid, acum 
10-15 ani, a preluat sute de mii de miliarde, atenţie…şi acum nu are bani să plătească 5 salariaţi. 
Nu despre dvs. este vorba, am spus acum 15 ani când s-a făcut Eco Sid-ul, nu cred că aveţi mai 
mult de 10-15 salariaţi…” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Avem 30 de salariaţi…” 
 
Dl. Bucale ţ Marian : 
„30 de salariaţi, nu contează asta. Eu vreau să spun altceva, acest combinat pe care l-

a abandonat Eco Sid-ul, şi l-a tăiat ca să ecologizeze zona, s-a investit timp de 70 de ani. Dacă vă 
spun cât metal am estimat acolo, aşa în mare, o să vă cruciţi….unde sunt acei bani? Asta spun, că 
dânsul nu are nici o vină,  a preluat…” 

 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„În actul adiţional s-a strecurat o greşeală, pentru că s-a făcut pe cel vechi, şi doresc 

modificarea printr-un amendament al literei k, să vireze către bugetul local al Municipiului 
Hunedoara suma de 10% din beneficiul net realizat, dar să fie scos  cu excepţia patinoarului, pentru 
că nu este logic, dacă primăria achiziţionează, de ce s-a făcut cererea ca beneficiarul plăţilor să fie 
Eco Sid-ul, nu mi se pare logic.  

Aceste materiale au fost primite cu o oră înainte de şedinţă de către mine. Eu am 
obligaţia să le pun pe ordinea de zi. Ar trebui cu excepţia patinoarului, să fie scos. „ 

 
Dl. Artean Mircea:  
„De ce l-aţi pus pe ordinea de zi?” 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Eu îmi fac datoria de a le pune în discuţie, eu nu pot refuza. Trebuie să le pun în 

discuţia dvs., altfel ar putea să vină cineva şi să spună de ce nu l-ai pus pe ordinea de zi, ce interes 
ai avut ca să nu-l pui? L-am pus pe ordinea de zi, îmi exprim punctul de vedere cu privire la lit. k, că 
este total neadecvat aici, cu excepţia patinoarului, pentru că nu are logică, şi putem discuta 
eventual, la procentul din beneficiu real, şi tot odată în evidenţa financiar-contabilă a societăţii, 
solicităm evidenţierea veniturilor colectate şi a cheltuielilor efectuate separat, mă refer la cele 
analitice. Astfel încât să se poată urmări realizarea profitului precum şi urmărirea încasării la bugetul 
local a cotei pe care o stabilim din profit.” 

 
D-na Mornea Maria : 
„Da, pe centre de profit. Aşa putem să vedem şi noi despre ce este vorba.” 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Acesta este amendamentul la litera k.” 
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D-nul Cri şan Ovidiu:  
„Mai spuneţi încă odată cum sună amendamentul, ca să se noteze?” 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„…să vireze către bugetul local al Municipiului Hunedoara suma de 10% din beneficiul 

net rezultat din exploatarea tuturor activităţilor şi evenimentelor desfăşurate pe platforma 
Stadionului Michael Klein Hunedoara, practic veţi scoate de la lit. k cu excepţia patinoarului. Mai 
departe, în evidenţa financiar-contabilă a societăţii comerciale Eco Sid, solicităm evidenţierea 
veniturilor colectate şi a cheltuielilor efectuate separat, astfel încât să se poată urmări realizarea 
profitului net, precum şi urmărirea încasării la bugetul local a cotei de 10% pe centre de profit.” 

 
Dl. Artean Mircea : 
„Eu consider că nu este nici o tragedie să discutăm acest proiect de hotărâre în 

şedinţa ordinară, cu toate datele pe masă, nu se întâmplă absolut nimic, dacă mai stau 2-3 zile 
copiii fără patinoar.” 

 
Se supune la vot amendamentul d-lui viceprimar Bobouţanu Dan, care se aprobă în 

unanimitate. 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii,  la votarea 
articolelor şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
 
Titlul hotărârii întruneşte 9 voturi „pentru”, 5 voturi „împotrivă” (Bucaleţ Marian, Costa 

Mircea, Mornea Maria, Magaon Jane, Artean Mircea) şi 2 voturi „abţinere  ” (Rusu Constantin, 
Palcău Ciprian). 

Întrucât titlul hot ărârii nu a fost aprobat, nu se poate trece la votar ea articolelor 
şi a hot ărârii pe ansamblu.  
 
 
 
 
 
 

D-nul Cri şan Ovidiu:  
 „Vă mulţumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de azi a 

Consiliului local." 
 
 

    PREŞEDINTE,                          SECRETAR,                               ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

MINUTA 
 

şedin ţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiulu i Hunedoara din  data de 13.11.2013 
 
 

1. Proiect de hotărâre privind  aprobarea rectificării bugetului centralizat al instituţiilor 
publice şi activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri proprii al municipiului Hunedoara, pe 
anul 2013. 

               Hotărârea nr.278/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 
 

2. Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării, din bugetul local al municipiului 
Hunedoara  a sumei de până la 45.000 lei în vederea sărbătoririi zilei de 1 Decembrie 2013 – „Ziua 
Naţională a României”. 
 

Hotărârea nr.279/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 
 

3. Proiect de hotărâre privind  acordul Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
pentru  închirierea, prin licitaţie publică, conform prevederilor legale, de către Spitalul Municipal „Dr. 
Al. Simionescu” Hunedoara, a spaţiului  în suprafaţă de 224 mp din incinta corp monobloc A , aflat 
în administrarea acestuia şi în domeniul public al Municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.280/2013 se aprob ă în unanimitate  
 
 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2013. 

Hotărârea nr.281/2013 se aprob ă în unanimitate  
 
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiţional la contractul de 

asociere nr.234/09.07.2013 încheiat între Municipiul Hunedoara şi S.C. Eco Sid S.R.L. Hunedoara 
Titlul hotărârii întruneşte 9 voturi „pentru”, 5 voturi „împotrivă” (Bucaleţ Marian, Costa 

Mircea, Mornea Maria, Magaon Jane, Artean Mircea) şi 2 voturi „abţinere” (Rusu Constantin, Palcău 
Ciprian). 

Întrucât titlul hot ărârii nu a fost aprobat, nu se poate trece la votar ea articolelor 
şi a hot ărârii pe ansamblu.  

 
 
 
                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel Raţă-Bugnariu 


